

《单词百科:internetwork是什么意思?internetnetwork怎么发音?internetnetwork的解释和用法》

英语单词internetnetwork是什么意思?internetnetwork怎么读?internetnetwork怎么发音?简答网为您整理了internetnetwork的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



internetnetwork怎么读

internetnetwork的读音:[nt :r'netw :k]

internetnetwork的意思

1、互联网;互联网络;互连网络;网际网络

internetnetwork的双语例句

1、The key elements of parallel system such as topological structure of DSP arrays, internetnetwork and parallel task sharing methods are analyzed, and then their correlations

are discussed.

研究了并行处理系统结构，分析了DSP阵列的拓扑结构、互连网络、并行任务分配方法等组成并行系统的要素，并探讨了它们之间的相互关系。

2、Health internetwork access to research initiative;

卫生互联网共享研究成果倡议；

3、This system is run by collecting the internetwork signalling This system can improve the sellers reputation greatly.

此系统主要对网间信令进行采集提取来实现，此系统可以大大提高运营商形象。

4、In recent years wireless mobile technology is rapidly developing, and makes people enjoying kinds of services like internetwork surfing by mobile equipment.

同时，移动通信技术发展日新月异，越来越多的人更喜欢通过移动通信设备在互联网上冲浪遨游并享受各式各样的服务。

5、Research on Internetwork Routing Protocol: a Survey

因特网路由协议研究综述

6、? This case study examines, in detail, using the Cisco's Hot Standby Routing Protocol (HSRP) for network backup with fault-tolerant IP routing, so that the reliability of an internetwork is improved.

本文详细讨论了应用热备份路由协议建立具有容错IP路由功能的网络备份，提高互联网络系统的可靠性。

7、Different components of internetwork and the protocols used are described.

叙述了互联网络的各个组成部分和所使用的协议。

8、The process of globalization will inevitably have a profound effect on internetwork, as a product of global development.

网络是全球化发展的产物，全球化的进程将深刻影响互联网业的发展。

9、Implementation of Virtual ARP IN Network Driver Based on Hi-speed Internetwork

高速互联网网络驱动程序的虚拟ARP实现

10、To make a study and application of data structure of internetwork packet eXchange protocol

网间分组交换协议数据结构的分析及应用

11、Along with the rapid development of internetwork, multiform online communities such as forums, blogs, SNS cyberspace have been presenting constantly.

随着互联网的高速发展，论坛、博客、SNS网络空间等各种形式的网络社区不断呈现。

12、HINARI, the Health InterNetwork Access to Research Initiative, was launched in2002 to provide free or low-cost access to medical research in developing countries.

“卫生领域研究网络计划”（HINARI）于2002年正式启动，目的是能提供免费或廉价获取发展中国家卫生研究成果。

13、Internetwork Communication Based on UDP Protocol by Using Socket

用Socket实现UDP协议下的网络通信

14、The Teaching Modes and Methods Based on Internetwork

网络教学的模式和方法

15、This is accomplished by internetwork devices running specialized NAT software which can increase network privacy by hiding internal IP addresses.

这些动作是执行特定NAT软体的网际设备来执行的，如此，可以藉由隐藏内部IP地址的方式来增加网路的隐私性。

16、Internetwork data separator is an available method to insure security of data and network among some application fields.

网际数据隔离器是一种能够在某些应用领域保证数据和网络安全的有效手段，介绍了该器件的设计思想。

17、Streaming Media Technology is a new kind of Multimedia Technique Application that developed based on the Internetwork.

流媒体技术是从互联网上发展起来的一种多媒体应用技术。

18、An Analysis on Signaling Control Protocol of Inter-domain Internetwork to

Internetwork Interface Connect Setup

探讨E-NNI连接建立的信令控制协议

以上是简答网为您整理的internetwork怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于internetwork的用法、internetwork的释义、internetwork的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/internetwork>

